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De Vrienden van het Roomburger-

park houden het park groen en 

voor iedereen toegankelijk. 

Like onze Facebook-pagina of meld je 

aan voor onze nieuwsbrief via ons 

contactformulier op roomburgerpark.nl.  
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Onderzoek van de gemeente 
Het College van B&W heeft op 20 maart 2018 deze projectopdracht haalbaarheidsonderzoek 

uitbreiding hockey goedgekeurd (zie roomburgerpark.nl). Opvallend is dat niet alleen uitbreiding in het 

Roomburgerpark wordt onderzocht, maar ook (gelijktijdig) uitbreiding op Sportpark de Vliet. De 

planning is als volgt: 

 Het onderzoek start in maart 

 Medio juni worden de 2 uitgewerkte scenario’s opgeleverd (Roomburgerpark en de Vliet) 

 Medio juni zal er een formele inspraakmogelijkheid zijn. Hier kunt u uw stem laten horen 

 Begin juli stelt het College de scenario’s vast 

 Eind augustus worden ze ter besluitvorming voorgelegd aan de Gemeenteraad. 

Als vertegenwoordigers van 8 VVE’s en de Vrienden van het Roomburgerpark nemen deel Jeanette de 

Bolster, Elzeline Vrij, Edward Pietersz, Agnes van Lierop, Mark Leenhouts, Theo Uittenhout, Rick van 

Caubergh, Dirk Vooren, Pim Wehrmann en Bert Stemerdink. Zij hebben een reactie geschreven op de 

projectopdracht. In de reactie worden aanvullende suggesties gedaan voor de aanpak van het 

onderzoek, onder andere de uitwerking van 3 extra scenario’s (niet uitbreiden, spelen op 2 locaties, 

oprichten satellietclub). We zullen je gedurende het onderzoek zo veel mogelijk op de hoogte houden. 

Volg actuele ontwikkelingen op roomburgerpark.nl en Facebook.  

Buurtenquête in de Professorenwijk-Oost  
In januari is er een buurtenquête georganiseerd in de Professorenwijk-Oost. Hierin waren ook vragen 

opgenomen over het Roomburgerpark. De volledige resultaten vind je in het eindrapport. 

Naar aanleiding van de uitbreidingsplannen van de hockeyclub is gevraagd in hoeverre er getornd mag 

worden aan de huidige groene bestemming van het park. 

https://www.facebook.com/roomburgerpark/
http://roomburgerpark.nl/roomburgerpark.nl/contact/
http://roomburgerpark.nl/roomburgerpark.nl/projectopdracht-haalbaarheidsonderzoek-uitbreiding-hockey/
http://roomburgerpark.nl/roomburgerpark.nl/reactie-op-projectopdracht-haalbaarheidsonderzoek-uitbreiding-hockey/
http://roomburgerpark.nl/roomburgerpark.nl/
https://www.facebook.com/roomburgerpark/
http://onskanaal.net/onskanaal.net/2018/02/03/resultaten-verkiezingsenquete-professorenwijk-oost/


Het antwoord is ondubbelzinnig: 90 % vindt dat het 

park ten allen tijde groen moet blijven, 5 % vindt 

andere bestemmingen bespreekbaar, 5 % antwoordt 

met weet niet / geen mening / anders.  

Er is dus geen draagvlak voor uitbreiding van de 

hockeyclub ten koste van het groene park.  

Er is ook gevraagd wat er met de hockeyvelden moet 

gebeuren indien de hockeyclub besluit te verhuizen 

naar de Vliet. 

62 % vindt dat de bestemming groen, sport of een 

combinatie van beiden moet zijn. 12 % is voor 

bebouwing (laagbouw). 15 % is voorstander van een gemengde bestemming (bouw met groen en/of 

sport). 11 % antwoordt met weet niet / geen mening / anders. 

De meerderheid wil dus geen bebouwing, een substantiële minderheid is voorstander van gehele of 

gedeeltelijke bebouwing. 

Politieke partijen over het Roomburgerpark 
Dezelfde vragen die aan de buurt zijn gesteld zijn in februari ook gesteld aan de politieke partijen. Lees 

er meer over in de Stemwijzer Professorenwijk-Oost. 

Over de bestemming van het park reageren de partijen (totaal 39 zetels) als volgt: 

 PvdA, CDA, Partij voor de Dieren, de Christen Unie, Partij Sleutelstad en de SP vinden dat het 

park ten allen tijde behouden moet blijven met een groene bestemming (16 zetels) 

 D66 en Groen Links vinden dat eerst gepoogd moet worden een alternatief plan te maken 

waarin de hockeyclub kan uitbreiden en het huidige park heringericht wordt  

(17 zetels). 

De VVD wil nog geen standpunt innemen maar wacht de resultaten van de haalbaarheidsstudie voor 

het alternatieve plan af (6 zetels). 

Wat er moet gebeuren met de hockeyvelden wanneer de hockeyclub verhuist naar de Vliet wordt heel 

divers beantwoord: 

 PvdA en SP zijn voor een combinatie van de bestemmingen groen en sport (7 zetels) 

 Het CDA is voor woningbouw (3 zetels) 

 De PvdD is voor een combinatie van de bestemmingen groen en wonen (3 zetels) 

 Groen Links gaat met de Gemeenteraad en de bewoners in gesprek. “Meer park is dan zeker 

een optie.” (8 zetels) 

 D66 kiest voor een groene bestemming (9 zetels) 

 De VVD en de ChristenUnie zijn voor een combinatie van de bestemmingen wonen, groen en 

sport (7 zetels) 

 Partij Sleutelstad volgt de mening van de buurt (2 zetels) 

http://onskanaal.net/onskanaal.net/2018/03/10/update-stemwijzer-professorenwijk-oost/

